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nota accommodatiebeleid gemeente Neerijnen 2010 
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In de vergadering van de commissie Welzijn van 1 december 2009 heeft behandeling 

plaatsgevonden van de nota accommodatiebeleid gemeente Neerijnen 2010. 

Het voorstel is niet rijp bevonden voor besluitvorming en wordt opnieuw geagendeerd in de 

Raadscyclus van januari 2010. 

 

In een –bijgevoegd- addendum wordt antwoord en toelichting gegeven op de vragen en 

opmerkingen.
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Toelichting B&W advies 
 

Neerijnen addendum nota accommodatiebeleid 2010 
 

 

raakvlakken met andere beleidsterreinen en gezondheid in het bijzonder 
� In hoofdstuk 4.2 van de Nota accommodatiebeleid 2010 staat de visie op 

sportbeleid omschreven. In 4.3. worden de doelstellingen van deze visie 
weergegeven en wordt nader ingegaan op de raakvlakken met bestaand en 
toekomstig beleid. De aandacht voor onder meer gezondheid wordt daarbij in 
het bijzonder beklemtoond. 

� In de startnotitie staat dat de lokale nota volksgezondheidsbeleid in december 
2009 door de gemeenteraad wordt behandeld; de behandeling van deze nota 
vindt plaats in het 1e kwartaal van 2010. 

 

communicatie met verenigingen 
� De sportverenigingen zijn in 2009 een aantal keren bij brief geïnformeerd over 

de ontwikkeling van het accommodatiebeleid. In oktober 2009 was de nota 
accommodatiebeleid reeds geagendeerd bij de commissie Welzijn; de 
verenigingen zijn in september 2009 geïnformeerd dat de stukken op de website 
van de gemeente zijn terug te vinden. Vervolgens is de behandeling 
doorgeschoven naar de vergadering van december 2009. 

� Voor de agenda van december 2009 is dezelfde procedure gevolgd. De 
verenigingen zijn bij brief van 23 november 2009 geïnformeerd dat de stukken 
op de website van de gemeente zijn terug te vinden. De stukken zijn op 24 
november 2009 op de website geplaatst. Eén van de twee verenigingen die 
heeft ingesproken heeft aangegeven de voorbereidingstijd te kort te vinden. 

� Begin december worden de stukken alsnog per post naar de verenigingen 
gestuurd, voor de commissievergadering op 5 januari 2010. 

� De tennisverenigingen hebben van de wethouder in een onderhoud een 
toelichting ontvangen op zowel de accommodatie- als de subsidienota. Op 24 
en 25 november 2009 is met 3 van de 4 tennisverenigingen gesproken. 

� Met de voetbalverenigingen staat op 14 december 2009 een gezamenlijk 
overleg gepland. 

 

reactie op beleidsstuk “inventarisatie” 
� Eén vereniging die spreekrecht had aangevraagd meldde een feitelijke 

onjuistheid over zijn vereniging in het stuk “inventarisatie”. Dit beleidsstuk is eind 
2008 op grond van alle ingekomen reacties van de verenigingen aangepast en 
is sindsdien ongewijzigd. Het is mogelijk dat er informatie in staat die inmiddels 
is verouderd, aangezien de inventarisatie – die samen met de verenigingen is 
gemaakt – een momentopname betreft. Denk hierbij bijvoorbeeld aan 
speelplekken. 
Daarnaast kunnen er onjuistheden in voorkomen die echter geen gevolgen 
hebben voor de uiteindelijke beleidsnota.  
Het door de vereniging opgemerkte aandachtspunt is inmiddels wel aangepast 
in de toegezonden versie. Het betrof een “onjuist” aantal velden, dat is ontstaan 
doordat aanvankelijk een oefenveld als heel trainingsveld of half veld werd 
aangemerkt. Inmiddels spreken we uniform van wedstrijdveld, trainingsveld of 
oefenhoek. 

 


